

# 成都.九寨沟.茂县.乐山.峨眉山 8 天

TOUR CODE: BPCDog

抵达日期仅供参考，以查询预约人员为准

2017	6月	9月	12月	2018	1月
	7月	10月			2月
	8月	11月			3月

团费 Tour Fare	单人房差价 Single Supplement	小孩 18 岁以下 (占床) Guest Under 18 years old with extra bed	小孩 18 岁以下 (不占床,不含早) Guest Under 18 years without bed, no breakfast provide	自费项目 Compulsory Programs	小费 Tipping

- ★ 游览：“童话世界，人间仙境”——九寨沟风景区
- ★ 乘坐船游观赏世界最大的石刻佛像——乐山大佛
- ★ 近距离了解国宝的生活和繁育过程——熊猫繁育基地

## 行程特色

### 第一天：抵达成都

#### 住宿：润和柏栎 5 星或同级

抵达成都，集合与1号航站楼1号门 / 2号航站楼5号门由导游接机后送回酒店休息。（免费接机时间：24小时，请于报名时提供航班信息。如不愿意在机场等候者可自行前往酒店。）

### 第二天：成都-九寨沟（早餐/午餐/晚餐）

#### 住宿：A.九寨沟天堂洲际大酒店 5 星 或同级

（仅限 2015 年 11 月 - 2016 年 3 月 25 日出发）

#### 住宿：B.甲蕃假日酒店 5 星或同级（由 2016 年 4 月 1 日起，出发）

早餐后前往「叠溪海子」，被称为“保存最完整、最典型和最大的地震遗迹”。叠溪，一个曾被毁灭的小城，一场地震掩埋了一座城，折断了—条江，却也留下一串非常奇特的高原堰塞湖。后前往古时兵家必争之地「松潘古城」，此处亦为唐朝时期，松赞干布与文成公主和亲路过之地。

### 第三天：九寨沟（早餐/晚餐）

#### 住宿：A.九寨沟天堂洲际大酒店 5 星 或同级（仅限 2015 年 11 月 - 2016 年 3 月 25 日出发）

#### 住宿：B.甲蕃假日酒店 5 星或同级（由 2016 年 4 月 1 日起，出发）

早餐后前往被誉为“童话世界”的「九寨沟国家公园」（含景区内公共环保车），九寨沟以高山湖泊群和瀑布群为主，集湖、瀑、滩、流、雪峰、森林及藏族风情为一体，著名景点有剑悬泉、芳草海、天鹅湖、珍珠滩瀑布、诺日朗瀑布、留景滩、五彩池等等。今日午餐自理，可在景区内自由选择不同标准的自助餐。



### 第四天：九寨沟-茂县（早餐/午餐/晚餐）

#### 住宿：九顶山国际大酒店 4 星或同级

早餐后参观「地矿博物馆」，接着品尝藏族同胞的主要饮品「藏茶」。午后游览「牟尼沟风景区」，景区内山、林、洞、海等相映成辉，大小海子可与九寨沟彩池比美，钙化池瀑布可与黄龙瑶池争辉。

### 第五天：茂县-乐山（早餐/午餐/晚餐）

#### 住宿：山月花园饭店 5 星或同级

早餐后游览「白石羌寨」，感受历史悠久的古羌民族各种领域的非物质文化遗产，是绝无仅有世界羌文化活态博物馆。参观「丝绸工艺品店」，接着前往乐山，乘船游览世上最高石刻佛像「乐山大佛」，佛是一座山，山是一座佛，历经千年风霜淬炼，无与伦比的艺术智慧令人叹为观止！

### 第六天：乐山-成都（早餐/午餐/晚餐）

#### 住宿：润和柏栎 5 星或同级

早餐后游览中国的四大佛教名山之一「峨眉山」，素有“峨眉天下秀”的美誉，游览峨眉山第一座寺庙「报国寺」，以及深藏于茂密的丛林之中，极富神秘色彩，有“密林隐伏虎”之称的「伏虎寺」（可自愿乘坐报国寺至伏虎寺景区交通车 RMB 20/人）。之后返回成都，了解中国玉石文化。晚餐品尝地道的四川火锅。



### 第七天：成都（早餐/午餐/晚餐）

#### 住宿：润和柏栎 5 星或同级

早餐后，参观「熊猫繁育基地」，观看可爱温驯的国宝大熊猫，还可看到刚出生熊猫宝宝，近距离了解熊猫的生活和繁育过程。接着参观中医传统瑰宝「宝树堂」，随后前往「锦里一条街」，有成都版“清明上河图”之称。在这条不足 400 米长的老街上，可一边体验成都特有民俗风情，一边品尝原汁原味的四川小吃。晚餐后观看中国国粹之一的「川剧变脸秀」，精彩的四大绝技：变脸、吐火、滚灯、木偶戏让您称赞不已！

### 第八天：成都送机（早餐）

早餐后由导游安排送机。（免费送机时间：24小时，请于报名时提供航班信息。其他时间需附加费用或自行前往机场。）

## 备注：

- 指定购物站：地矿博物馆、藏茶、丝绸、玉石、宝树堂
- 已包含自费项目：白石羌寨、牟尼沟、川剧变脸、熊猫繁育基地
- 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险，签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等或其他不可抗拒的因素引起的额外费用
- 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，视同全程放棄，飯店將會被取消，旅行社有权向旅客收取脱队费用 US\$50 / 每位/每天
- 所有團友務必要隨團參觀指定的購物站，沒興趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等待，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。
- 以上行程仅供参考，如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素，各景点可能作出调整或更動前後次序，本公司保有一切修正行程的權利；酒店等级皆以当地标准为根据，所有参团者被视作同意以上条款论。

# Chengdu.Jiuzhaigou.Maoxian. Mt.Emei.Leshan 8Days

TOUR CODE: BPCDog

The time schedule for reference only, subject to local ground agency.

## Day 01 ARRIVAL CHENGDU

**Hotel: Paxton Park Hotel 5\* or similar**

Upon arrival, assemble at Terminal 1 – Door 1 / Terminal 2 – Door 5, the local guide or driver will meet you at airport then transfer to hotel. (Free airport transfer: 24 Hrs)

## Day 02 CHENGDU / JIUZHAIGOU (B/L/D)

**Hotel: A. Intercontinental Hotel & Resorts 5\*or similar**

(Only valid depart on Nov 2015 – 25 Mar 2016)

**B. Holiday Inn JiuzhaiJarpo 5\*or similar**

(Depart 01 Apr 2016 onwards)

After breakfast, visit <Diexi Lake>,The lake meanders through the dry valley on the upper reaches of the Min River. On both sides of the lake there stand towering bare mountains. Diexi Lake looks even greener against the gray cliffs. Next, visit <Songpan Ancient Town>.

## Day 03 JIUZHAIGOU (B/D)

**Hotel: A. Intercontinental Hotel & Resorts 5\*or similar**

(Only valid depart on Nov 2015 – 25 Mar 2016)

**B. Holiday Inn JiuzhaiJarpo 5\*or similar**

(Depart 01 Apr 2016 onwards)

After breakfast, visit to <Jiuzhaigou Valley> (include public bus). Jiuzhaigou (literally "Nine Village Valley") takes its name from the nine Tibetan villages along its length. Jiuzhaigou's landscape is made up of high-altitude karsts shaped by glacial, hydrological and tectonic activity. Jiuzhaigou's best-known feature is its dozens of blue, green and turquoise-colored lakes and multi-level waterfalls. Jiuzhaigou is composed of three valleys arranged in a Y shape, which is Shuzheng Valley and Rize, Zechawa valleys. Main attraction: Arrow Bamboo Lake, Panda Lake, Long Lake, Sleeping Dragon Lake, Pearl Waterfalls, Nuorilang Waterfalls and so on. Jiuzhaigou was declared as a UNESCO World Heritage Site in 1992. Today you can enjoy buffet lunch by own expenses.



## Day 04 JIUZHAIGOU / MAOXIAN (B/L/D)

**Hotel: Jiu Ding Shan International Hotel 4\* or similar**

After breakfast, visit to Geology & Mineral Shop and Tibet Tea Shop. Next, visit <Munigou Scenic Area> This area is known for its colourful pools formed by calcite deposits, forest ecosystems, snow-capped peaks, waterfalls, and canyon.

## Day 05 MAOXIAN / LESHAN (B/L/D)

**Hotel: Emei Mountain Yuehuayuan Hotel 5\* or similar**

After breakfast, proceed to <BaishiQiangzhai>. BaishiQiang area within the head can feel the historic toast Guanzhai culture, the original ecological Qiang folk culture. Next, visit Silk Factory. Next, transfer to Leshan. Upon arrival, visit the tallest stone Buddha statue in the world, <Leshan Giant Buddha> by boat. This Buddha was built during the Tang Dynasty. It is carved on Lingyun Hill, face that lies at the confluence of the Minjiang, Dadu and Qingyi rivers; facing the Leshan city. At 71 meter tall, the statue depicts a seated Maitreya Buddha with his hands resting on his knees.

## Day 06 LESHAN / MT.EMEI / CHENGDU (B/L/D)

**Hotel: Paxton Park Hotel 5\* or similar**

After breakfast, visit <Mt.Emei> is one of the Four Sacred Buddhist Mountains of China, it and Leshan Giant Buddha has been listed as a UNESCO World Heritage Site since 1996. Continue visit <Baoguo Temple>. This temple is the most impressive temple in the area, making it the main place for Buddhist activities in the region. Baoguo Temple was initially built in Ming Dynasty, and named it as Huizhong Hall at that time, Emperor Kangxi from Qing Dynasty inscribed "Baoguo" (Dedication Temple) on its gate board, hence the present name for the temple. Continue visit to <Fuhu Temple> (not include buggy). It is largest temple in Mt.Emei. Once associated with the Taoist martial-arts master Zhang Sanfeng, today it is a Guanyin nunnery. This temple is surrounded by forests and streams of pristine purity. Next, visit Jade Gallery.



## Day 07 CHENGDU (B/L/D)

**Hotel: Mercure Chengdu North Hotel 5\* or similar**

In the morning, visit to <Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding> (not include buggy). Also know as Chengdu Panda Base, is a non-profit organization engaged in wildlife research, captive breeding, conservation education and educational tourism. Continue to experience Baoshutang. Then, free to shopping at <Chunxi Road>.Continue visit to <Jinli Street>. Many visitors gather in this ancient street to relax, admire the traditional-style buildings. At night, enjoy < Sichuan Opera "Face Changing" Performance >.

## Day 08 CHENGDU AIRPORT FOR FLIGHT BACK HOME (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. (Free airport transfer : 07:00 & 09:00 & 11:00 & 13:30)

### Remark:

- **Compulsory shopping shop: Mineral Museum, Tea, Silk, Baoshutang**
- **Package Include Optional Program: Baishi Qiangzhai, "Face Changing" Performance, Munigou Scenic Area, Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding**
- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon, hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
- No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
- Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.